

### 华泰财险附加不予续保通知条款

兹经双方理解并同意，本附加条款中就“不予续保时的义务”的规定如下：

若本公司决定对本保险合同不予续保，将不迟于到期日前按明细表所载天数提前以书面形式通知本保险合同保险明细表上的第一记名被保险人。

若不予续保的书面通知以邮寄方式，则邮寄凭证足以作为已通知的证明。

本附加条款与保险合同条款有任何不一致，以本附加条款为准；保险合同其他条款维持不变。

### Non-Renewal Notice Clause

It is hereby declared and agreed that the condition of “When We Do Not Renew” is provided as follows:

If we decide not to renew this Policy, we will mail or deliver to the first Named Insured shown in the Declarations written notice of the nonrenewal not less than [insert number] days before the end of the policy period.

If notice is mailed, proof of mailing will be sufficient proof of notice.

Notwithstanding anything contained in this clause is in conflict with the main provisions, this clause should prevail. All other terms and conditions of this policy remain unchanged.